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Studierådsmötesprotokoll 2012–09–05

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Tobias Månsson Sektionsordförande
Jens Elofsson Kurskommissarie, Medrepr. UN1, Propagandamästare
Fredrik Karlsson
Mats Rydberg
Christina Schmidt
Peter Seimar
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud
Albin Rosberg

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:15.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt

att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2012-05-16.

§6 Meddelanden Daniel lät meddela att Christian Lindgren varit på EIT-möte där
införandet av en ny institution, Biomedicin, diskuterades. Dock
finns för många institutioner så Elektrisk Mätteknik erbjöd sig
att försvinna som institution till stöd för Biomedicin. Saken skul-
le bli klar till jul. Mer information kommer.

Vidare lät Daniel meddela att EIT har ett nytt labb. En invigning
ska hållas i samband med jubileum.

Vidare lät Daniel meddela att kursombud har fått mail. Daniel
bad även närvarande att påminna föreläsaren att be om kursom-
bud på föreläsningarna.

Vidare lät Daniel meddela att mailutskick-systemet som rör kursom-
buden inte fungerar, vilket skulle ses över.
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Mats lät meddela att utbildningsberedningsmöte hållits i tors-
dags (2012-08-30). Där diskuterades framställandet av anvisning-
ar till kursutvärderingar. En kvalitetsansvarig har anställts, som
tillsätts 2012-10-10, vars uppgift är att utvärdera all sorts kvalité.

Vidare lät Mats meddela att Utbildningsnämnden vid LU ska be-
sluta kring ett dokument, Föreskrifter och Policy, där punkt 2 är
särskilt intressant eftersom där står att kursansvarig måste av-
sätta tid för väljande av kursombud.

Vidare lät Mats meddela att vissa program tagit in för få studen-
ter.

Carolina lät meddela att Proud Tech har möte på onsdag klockan
17 (2012-09-12).

Peter lät meddela att alkoholgruppen börjar komma igång.

Tobias lät meddela att det är sektionssafari den 20e september
17:00.

Daniel lät meddela att Studierådets tröjor har kommit. Dessa ska
användas för att Studierådet ska synas exempelvis vid pluggfik.

Eliza lät meddela att Studierådet syntes på L.I.G.G.

§7 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet
mandatperioden 2012-07-01 – 2013-06-30

• Mats Rydberg, dt08mr7.

• Albin Rosberg, ie06ar3.

• Annie Luong, dt08al8.

Albin yrkade på att personerna skulle väljas i klump.

Mötet beslöt

att bifalla yrkandet i sin helhet.

Mötet beslöt
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att välja klumpen.

Rebecka Alves-Martins, adi10ral, kandiderade till Kinaansvarig
mandatperioden 2012-01-01 – 2012-12-31.

Mötet beslöt

att välja Rebecka Alves-Martins till Kinaansvarig 2012-01-01 –
2012-12-31.

§8 Nollning Daniel lät meddela att representanter för Studierådet har gått
runt på L.I.G.G och informerat de nyantagna om Studierådets

Vidare lät Daniel meddela att Studierådet haft en kickoff för funk-
tionärer.

Vidare lät Daniel meddela att Studieråds-jouren startar imorgon
(2012-09-06), vilket innebär att funktionärer inom Studierådet sit-
ter i Idét och svarar på frågor från studenter. Den nya studieråds-
banderollen skall i samband med detta hängas upp.

§9 Pluggfik Daniel informerade om att fyra pluggfik är planerade, varav det
första hölls i måndags (2012-09-03). Det var enligt Daniel själv
lyckat.

Albin undrade om de närvarande på pluggfiket verkligen stude-
rade. Han påpekade även att de nyantagna inte hade hunnit få
någonting att göra till första pluggfiket. Albin undrade även var-
för maten kostar. Daniel svarade att budgeten annars inte skulle
hålla. Tobias och Albin påpekade att det fungerat förut när en-
dast gamla studenter betalat.

Daniel informerade om att maten började serveras mellan 17:20-
17:25 eftersom nollor som var med i regattan och FlyING annars
skulle äta och sedan bege sig bort och bygga utan att faktiskt stu-
dera på pluggfiken.

§10 Avslutade kurser Tobias påpekade att ETSF01 Ingenjörsprocessen för programva-
ruutveckling - Ekonomi och kvalité har varit en problemkurs,
men tyckte att projektet har hög potential. Tobias visade en kurs-
utvärdering för kursen i fråga. Mats påpekade att grafen för ar-
betsbelastning i kursutvärderingen inte gav ett verklighetsnära
utslag.
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Fredrik tyckte att EDAA25 - C-Programming var under all kritik.
Han tyckte även att kurserna EDAN25 - Multicore Programming
samt EDAN55, Avancerade algoritmer var bra.

Mats tyckte att EDA230 - Optimerande kompilatorer är bra. Pe-
ter höll med men tyckte att föreläsaren var opedagogisk.

§11 Pågående kurser Fredrik lät meddela att kursen språkteknik snabbt fått kursom-
bud.

Jens lät meddela att kognition har sju kurshemsidor.

Albin lät meddela att Maria Kihl tagit över som kursansvarig för
kursen ETS052 - Datorkommunikation. Han kritiserade att hon
använde kursbokens föreläsningsslides. Carolina påpekade att
Maria själv förklarat att hon kan allt förutom det fysiska lagret.
Albin lät meddela att en del studenter har haft problem med kur-
sen.

Daniel tyckte att föreläsaren på kursen EDA040 - Realtidspro-
grammering utnyttjade tiden dåligt på första föreläsningen.

§12 Övrigt Daniel lät meddela att Martin Hell tackat ja till priset Gyllene
Pekpinnen. Daniel påminde även att Mats ska skriva en motive-
ring till varför Martin Häll fått priset.

Eliza undrade vem som fått posten som Internationell Koordina-
tor. Daniel skulle undersöka saken.

Jens informerade om att PLC-möte ska hållas i framtiden.

Daniel informerade om att UNA-möte ska hållas snart.

Daniel meddelade att han skulle maila angående kårrepresen-
tanter.

§13 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 12:57.
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Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande

5 (5)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Godkännande av dagordningen
	§5 Föregående mötes protokoll
	§6 Meddelanden
	§7 Valärenden och nomineringar
	§8 Nollning
	§9 Pluggfik
	§10 Avslutade kurser
	§11 Pågående kurser
	§12 Övrigt
	§13 OFMA

